
Palafrugell 

Les Festes de Primavera, 
de cap per avall 

Que les Festes de Primavera de Palafrugell van perdent de mica en mica 
quelcom del seu atractiu, és ben cert. I, a més, els carrossaires, entre fastigue-
jats —i per què no?— un xic, arraconats, després de ser els homes entorn dels 
quals giren les nostres festes, sembla que estan cansats de treballar amb la man-
ca d'ajuda que, avui per avui, els brinda la Corporació Municipal palafrugellen-
ca. 

Un problema encara 
no solucionat 

Per aquest motiu, hem volgut saber 
quelcom per boca d'un dels homes 
que més viu la preparació del Carru-
sel, com és Emili Ferrer, president de 
l'Agrupació de Carrossaires. 

—Com veus, Emili, la festa d'a-
quest any? Quanies carrosses hi par-
ticiparan? 

—Es tracta d'una cosa agradable 
per al poble i sap greu que es perdi, 
car hauria d'anar en augment i no 
quedar estacionat. Aquest any hi in-

tervindran, per altra banda, deu ca-
rrosses, que ja es troben en fase de 
realització. 

—Quin creus que serà el nivell de 
qualitat? 

—Flac. El temps per a construir és 
reduït, per raó de les condicions amb 
què hom ha de treballar per falta de 
locals. 

—Encara no es troba solventat 
aquest problema? 

—No. Ara, se'ns ha promès que 
l'han proposat per a entrar al pressu-
post d'aquest any. Esperem que sigui 
veritat. 

—Però, no és més cert que ja havia 
estat promès? 

—De fet, es va prometre solament 
que tindríem un local. Aquest ja l'hem 
aconseguit; però es troba precària-
ment muntat fins al punt que la meitat 
dels companys plegaran, si no es sol-
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venta definitivament l'ampli local de 
què estem mancats. És necessari, car 
el treball en ell podria aprofitar-se 
més. Seria més descansat i no s'hauria 
d'estar pendent d'aquesta provisiona-
litat que fins ara arrosseguem. 

"El comerç dóna exemple 
a l'Ajuntament" 

—No hi entra, també, un cert can-
sament dels carrossaires? 

—Els carrossaires no es veuen aju-
dats com seria necessari, per part de 
la Comissió de Festes. I això, junt 
amb la falta de nous elements, provo-
ca certament un esgotament tant físic 
com moral. 

—Quines solucions aportaries? 
—Hi ha moltes maneres de solven-

tar la qüestió. La primera es refereix 

--Necrològica 
El p roppassa t dia 9, d imecres , l l iurà la seva àn ima al Pare, a l 'edat 

de 7 7 anys, el senyor Gabr ie l Roura i Papel l , c o n e g u t c o m e r c i a n t i 
indust r ia l d 'aques ta c iu ta t . 

N o caldr ia d i r que el seu òb i t f ou m o l t sent i t , car el senyor Roura, 
havia es ta t en v ida un m o d e l de v i r tu t s h u m a n e s i c r is t ianes, cosa 
que posà en rel leu en to t m o m e n t , i es creà una au tèn t i ca aurèo la de 
s impa t ies a Figueres. 

El f l na t era soci f u n d a d o r del Pa t rona t Parroqu ia l de la Catequís -
t ica i, per espai d 'una col la d 'anys, n 'os ten tà el càrrec de secretar i . 
Per al t ra banda, t a m b é fou soci f u n d a d o r de l 'Ag rupac ió de Caçadors 
de l 'A l t Empordà , de la qua l en t i t a t ten ia el carne t n ú m e r o u de soci . 
Cal d i r , així mate ix , que el senyor Roura i Papel l va ésser conse l le r 
de l ' A j u n t a m e n t (i en una ocas ió t i n e n t d 'a lca lde) abans i després 
de la guerra. 

T e s t i m o n i e m el nos t re més s incer I p r o f u n d condo l a la fam i l i a 
de l f l na t i, d ' una manera en par t icu lar , al seu f i l l Sebas t ià , an t ic 
conse l le r de l ' A j u n t a m e n t I ac tua l p res ident de l Cas ino S p o r t F igue-
renc. (Q. e. p. r,). 
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